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 מינוי דירקטורים למעיינות אתא. .2

ן בנק לאומי המיועד לתשלומי הורים של בי"ס נועם בניהול -אישור מורשי חתימה בח . 3

 עצמי: 

 מנהלת בי"ס.  024430381איטח רחל, ת"ז  - 

 מנהלת חשבונות בית ספרית.  050521962רושנסקי ציונה, ת"ז  - 

 יו"ר ועד הורים.  023729155לוי אייל, ת"ז  - 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 2018דו"ח כספי רבעוני דצמבר   .1

ואני עובר לישיבת מועצת העיר שמן המניין. סעיף ראשון הוא דו"ח כספי  ע:”י. פרץ, רה

. אנחנו הנחנו לכם על השולחן כי בטעות שלחנו לכם 2018רבעוני דצמבר 

את הדו"ח של ספטמבר שדנו בו בפעם הקודמת בישיבת המועצה. אז אנחנו 

 מרו"ח יעקב זיצר. בבקשה.נשמע את דו"ח דצמבר 

 ,31.12.18-המאזן לערב טוב לכולם.  ח זיצר:”רו

 רק לא שומעים אותך, אם אפשר טיפה יותר חזק. שלם:-ה. רובין

₪, מיליון  68-מראה ברכוש השוטף כ 31.12.18-ערב טוב לכולם. המאזן ל ח זיצר:”רו

 10,5-בקופה בבנקים ועוד כזה ₪ מיליון  57-כאשר הסכום הדומיננטי כ

הכנסות מתוקצבות שטרם הגיעו, בעיקר ממשרדי ממשלה. זה ₪ מיליון 

מופיע במקביל למה  ₪50,8, מיליון  111,5מבחינת ההשקעות אנחנו רואים 

שמופיע בפסי"ב, זה סכום שגם היה בסוף שנה שעברה והכספים שנמצאים 

 ₪. מיליון  61-ככספים המיועדים לקרן עבודות פיתוח ועודפי תב"רים כ

הגרעון הולך וקטן, אין כמעט גרעון בתקציב הרגיל. הגרעון הנצבר היה  

 189סך הכול המאזן ₪. מיליון  9,5בתחילת השנה והיום הוא רק  10,3

 ₪. מיליון 

 137-, היום אנחנו ב150גם בעומס המלוות אנחנו רואים הפחתה, היה  

 ₪,מיליון  76. לצד הפסי"ב ההתחייבויות השוטפות הן 136,6או ₪ מיליון 

העירייה לא חייבת לבנקים במשיכות היתר בהתחייבויות השוטפות, 
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ולמעשה רוב ההתחייבויות השוטפות זה הדברים השוטפים, משרדי 

 ממשלה, שכר, המשכורת האחרונה לספקים והזכאים.

, עודפי התב"רים 42,9-ל 9,3-מבחינת הפיתוח, קרן עבודות הפיתוח גדלה מ 

 56,5נות בתב"רים הזמניים, בסך הכול הנטו הוא והגרעו 47הזמניים הם 

 אפשר לראות שיש לנו את הכסף הזה בקופה במסגרת ההשקעות. ₪. מיליון 

אחר כך ₪. מיליון  5,5מבחינת הקרנות הבלתי מתוקצבות והאחרות יש לנו  

מופיעים בתחתית הדף והקרנות  42,8יחד עם  5,5נשאר רווח המ

. וזה פירוט הקרנות, כאשר 50,76אקטיב המתוקצבות ראינו אותם קודם ב

 ₪.מיליון  48,4-שזה נותן את ה 5,5-ו 42,9פה אתם רואים 

עם הכנסות של  2018בתחילת הביצוע אז העירייה סיימה את הביצוע בשנת  

הנחות ₪, מיליון  190מתוכם הארנונה לבד היא ₪. מיליון  435-, כ434,8

. העצמיות 52,7והאחרות  ארנונה נרשמות כהכנסה וכהוצאה. העצמיות

מיליון  38ומה שקיבלנו ביתר העצמיות היה  1,3רווחה בחינוך, העצמיות ב

.₪ 

מיליון  18, מענק האיזון שלנו הוא 45, משרד הרווחה 104משרד החינוך נתן  

. 435-תקבולי ממשלה אחרים ומענקים מיועדים בסך הכול אנחנו ב₪, 

בהוצאות והיו לנו יותר הכנסות  434אפשר לראות שגם היינו באותו סכום 

 ₪. אלף  700מהוצאות ולכן גם סיימנו עם עודף של מעל 

הפעולות ₪, מיליון  50השכר הכללי שהוא כולל גם את הפנסיונרים  

וכמו שאתם יודעים יש השקעה גדולה מאוד בנושא של חינוך  105הכלליות 

הכול התקציב מסך ₪ מיליון  165בפעולות,  55בשכר ועוד  110קרית אתא 

 הולך לכיוון החינוך.

. פירעון 52זה השכר ובפעולות ₪ מיליון  ₪10, מיליון  61-ברווחה אנחנו בכ 

באחרים.  20,3-ו מימוןב ₪2,3, מיליון  23-הכולל הוא קרוב להמלוות שלנו 

והנחות הארנונה ₪ מיליון  2 הוצאות המימון שלנו הן יחסית מאוד נמוכות

 ראינו אותם גם בהכנסה וגם בהוצאה.₪. מיליון  27הן 

בתקבולים, מתוכם מקרנות ₪ מיליון  68-הפעילות בפיתוח הסתכמה ב 
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, זה גם מסביר את מה שראינו במאזן, היה קצת מלוות, קצת 38הרשות 

יון מיל 133היה דומיננטי בפיתוח  2018השתתפות ממשלה והביצוע בשנת 

. ואנחנו יכולים לראות שיש לנו את העודף 82, 2017משמעותי מול שנת ₪, 

 ועדיין אנחנו נמצאים עם סכומים עודפים. ₪ מיליון  65מבחינת גרעון בנטו 

. ויש לנו 483, תשלומים 497אפשר לראות את זה פה, סך הכול התקבולים  

ראיתם את  ₪,מיליון  14עודף בנושא של התב"רים הזמניים בסוף השנה 

זה גם במסגרת המאזן. מבחינת הפעילות בפיתוח אז הפיתוח בעיקר 

מתמקד במספר נושאים. כל מה שראיתם בדף הקודם מופיע פה, רק מפולח 

 לפי נושאים. 

במסגרת תביעת ₪ מיליון  14הרשות הצליחה לגבות מאזן הגביה,  

חה להגיע והרשות הצלי₪ מיליון  151הרשות גבתה גביה שוטפת הפיגורים. 

 אחוז גביה שוטפת מתוך החיוב התקופתי אחרי ההנחות.  87.5-ל

מבחינת התעריפים, אנחנו יכולים לראות אותם פה. עדיין אנחנו נמצאים  

חיוב כולל והמגורים ₪ מיליון  192עם ₪, מיליון  200עם מגורים של 

 אחוז משטחי התעסוקה.  50-מהווים יותר מ

זה הגמלאים  17,5, מתוכם 170,5מבחינת השכר, אז השכר שלנו הכולל הוא  

וכמות דומיננטית של עלויות שכר זה בקרית אתא הנושא של השירותים 

הממלכתיים ובעיקר נושא החינוך שבה הרשות משקיעה הרבה מאוד 

בעלי השכר ואם יש לכם שאלות אני  15משאבים. פה יש לנו את נתוני 

 אשמח לענות. 

 מה הכוונה עצמיות חינוך, עצמיות רווחה? ס. מושיאשווילי:

עצמיות חינוך זה מה שגובים ממשפחות, עצמיות רווחה זה מה שגובים  ח זיצר:”רו

ממשפחות. רוב ההכנסה של החינוך זה מה שנותן משרד החינוך. משרד 

במסגרת העצמיות שזה אומר סך  2,7מיליון, גבית עוד  104החינוך נתן 

 . 165-לעומת ההוצאה הכוללת של קרוב ל 107הכול 

השתתף בחלק מעלויות הרווחה אבל בעיקר גם ברווחה, משפחות צריכות ל 

 45,5פרויקט של משרד הרווחה הוא הדומיננטי. מתוך סך הכול ההכנסות 
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ורואים שההוצאה ברווחה  47, זה בסך הכול 1,3זה משרד הרווחה, עוד 

הנטו היא השתתפות הרשות. עוד שאלות, אם ₪. מיליון  60-היא קרוב ל

 יש.

 ולגזבר.  רבה לרו"ח יעקב זיצריש שאלות? תודה  ע:”י. פרץ, רה

 מינוי דירקטורים למעיינות אתא  .2

מינוי דירקטורים למעיינות אתא. מספר חברי  2אנחנו עוברים לסעיף  ע:”י. פרץ, רה

דירקטוריון מטעם הציבור כהונתם הופסקה בגלל הפז"מ שלהם ואנחנו 

 צריכים לאשר דירקטורים.

וי, בעל משרד לראיית חשבון, בעל אנחנו ממליצים על רו"ח ועו"ד אייל ל 

ניסיון עשיר בתחומי הביקורת, ייעוץ כלכלי ועסקי, חוזים ועוד. מתמחה גם 

 במגוון נושאים לבית המשפט.  חוות דעתבנושא מיסוי ועבודה ומתן 

 9אנחנו נצביע ברשותכם על אחד אחד כדי שנאשר. אז מי בעד אייל לוי?  

 .אושר ברוב קולותנמנעים.  4בעד. מי נגד? מי נמנע? 

גב' זהבה טלמור, בעלת תואר ראשון בסוציולוגיה ארגונית ותואר שני  

במדעי המדינה, מתנדבת שנים רבות בארגונים להעצמת נשים, משמשת 

בתפקידה כעוזרת למנהל בית החולים רמב"ם והיא בעלת רקע בייעוץ 

נמנעים.  3בעד. מי נגד? מי נמנע?  10בנושאים אדמיניסטריביים. מי בעד? 

 .אושר ברוב קולות

עו"ד שבתאי ניר, בעל משרד עו"ד המתמחה בדין האזרחי, בעל ניסיון עשיר  

בתחומי הביטוח, חוזים ופעילות עסקית גם בקרב גופים וארגונים 

. אלי ניר לא נמצא כאן, הוא במקרה אחיו והוא לא 10ציבוריים. מי בעד? 

יבה, אז אנחנו מציינים את זה נמצא בדיון, הוא יצא מהדיון עוד לפני היש

 לפרוטוקול. 

חוזר. עו"ד שבתאי ניר, בעל משרד עו"ד המתמחה בדין האזרחי, בעל ניסיון  

עשיר בתחומי הביטוח, חוזים ופעילות עסקית גם בקרב גופים וארגונים 

 ציבוריים. 

 אושר ברוב קולות.נמנעים.  3. מי נגד? מי נמנע? 10מי בעד?  
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רבות בגופים ציבוריים, בין היתר י, שימש במשך שנים ד"ר עו"ד מתי אבנ 

כחבר מועצת העיר קרית אתא, בעל רקע עסקי ומתן ייעוץ לרשויות 

 וארגונים ציבוריים. מלבד תפקידיו משמש גם כיו"ר יד לבנים בקרית אתא.

 אני מודה לחברים.   .אושר ברוב קולות. 3מי נמנע?   . מי נגד?10מי בעד?  

 אני רק רוצה בסוף ההצבעה להתייחס לאיזה משהו ברשותך. שלם:-ה. רובין

 בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

רצינו לשאול מדוע הקייטנות של אוגוסט הולכות ומצטמצמות ונסגרות?  שלם:-ה. רובין

למיטב הבנתי, רק כדי להבין, הבנתי שנוהלה שיחה בעבר עם עטרה, הבנו 

יתה עם המתנ"ס שהיה איזה סוג של מורכבות עם צורת ההרשמה שהי

 ושנה הבאה לבטח זה יהיה בצורה יותר אופטימלית. 

השאלה אם זה עניין כלכלי, ואם זה עניין כלכלי אני רואה שיש עודף, אז  

 אם אפשר פעם אחת שנהיה קצת פחות כלכליים. אני אשמח להתייחסות. 

וגם לא  אני אשיב לך לפרוצדורה, כמו שאת מבינה זה לא על סדר היום ע:”י. פרץ, רה

ביקשת לתת הודעה כדי שנוכל איכשהו להתייחס לזה בצורה אחרת, אבל 

 אני כן אתייחס לפנים משורת הדין.

 תודה. שלם:-ה. רובין

או לא נאשר אותו  3, נאשר את סעיף 3אנחנו נעשה את זה אחרי הסעיף של  ע:”י. פרץ, רה

 ואחר כך אני אשיב לך על העניין. בסדר? 

 אני אוכל עוד איזה התייחסות קטנה אחרי זה אני מאוד אשמח.ואם  שלם:-ה. רובין

 בבקשה. תגידי עכשיו, תעלי את ההתייחסות. ע:”י. פרץ, רה

 6-עכשיו? אז אני אשמח. יש שאילתות והצעות לסדר שנשלחו במשך ה שלם:-ה. רובין

חודשים האחרונים, לא קיבלנו מידע למה הם לא עולים לסדר היום. זה 

לא פרי דמיוננו, זה תוך כדי שיח עם תושבים, דברים  שאילתות שבעצם

שאתה יודע, לא רק להתעסק בדברים של דירקטורים וכן הלאה שזה חשוב, 

אני לא אמרתי שלא, אבל עצם השאילתות האלה זה תוך כדי שיח עם 

 תושבים. 

אנחנו פשוט רוצים לדעת את תפיסתך בנושאים האלה, והשאילתות  
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ת לסדר היום. אשמח לדעת את ההתייחסות שלך וההצעות לסדר לא עולו

 מדוע זה לא עולה בעצם.

 אני אשיב לך. ע:”י. פרץ, רה

 תודה רבה. שלם:-ה. רובין

ן בנק לאומי המיועד לתשלומי הורים של בי"ס נועם בניהול -. אישור מורשי חתימה בח3

 מנהלת בי"ס.  024430381עצמי: איטח רחל, ת"ז 

 מנהלת חשבונות בית ספרית.  050521962רושנסקי ציונה, ת"ז 

 יו"ר ועד הורים.  023729155לוי אייל, ת"ז 

, אישור מורשי חתימה בחשבון בנק לאומי המיועד לתשלומי הורים 3סעיף  ע:”י. פרץ, רה

של בית הספר נועם בניהול עצמי. הגב' איטח רחל, תעודת זהות שלה 

 מנהלת בית הספר.שהיא משמשת כ 024430381

 מנהלת חשבונות בית ספרית. 050521962רושנסקי ציונה, תעודת זהות  

 שמשמש כיו"ר ועד ההורים.  023729155לוי אייל, תעודת זהות  

מדובר בחשבון, העירייה היא הבעלים של בית הספר, כל בית ספר בקרית  

ספר אתא. אנחנו בעצם נותנים את הזכות למנהלת לנהל את כספי בית ה

. מאושר פה אחדולכן אנחנו צריכים לאשר את זה כצעד פורמאלי. מי בעד? 

 אני מודה לכם.

ואני אשיב לך. תראי, אנחנו יצאנו כמו כל שנה לקייטנות ואנחנו מקיימים  

את הקייטנות האלה ברווחה גדולה מאוד ובמקצועיות מאוד מאוד רבה 

כל הגורמים במשך שנים רבות ואנחנו מבקרים את עצמנו אל מול 

שמנהלים קייטנות באזור וידנו בהחלט על העליונה בניהול הקייטנות האלה 

 ויש לנו שם מאוד מאוד חזק בהתנהלות הקייטנות. 

אנחנו מספר פעמים בחנו את השאלה שלהאריך את הקייטנות גם לתוך  

באב,  9חודש אוגוסט. לא תמיד זה עלה נכון משום שהחודשים, פעם נופל 

להגיע בשבועיים מרוכז, אנחנו צריכים ה יוצאת לחופש פעם העיריי

האחרונים של חודש אוגוסט להכין את בתי הספר, לשפץ את הכיתות, 

לסדר את גני הילדים, לארגן חלק מהוונדליזם שנעשים במהלך חופשת 
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הקיץ בכל מיני מוסדות שלנו וההתארגנות הזאת היא התארגנות לא 

 1-וגית לקראת השנה הבאה שזה הפשוטה וגם להכין את המערכת הפדג

, פתיחת גני הילדים, החגיגיות של פתיחת לספטמבר פתיחת שנת הלימודים

 שנת הלימודים.

ולא רק זה, אנחנו כמובן גם צריכים להכין את המערכת הלא פורמאלית  

שגם היא צריכה להכין את עצמה לקראת השנה החדשה ולדעת להיות 

 ערוכים נכון.

עלינו מטלות מאוד מאוד קשות, כמו החברה למתנ"סים בנוסף כשנופלים  

 63במקרה הזה שמנהלת לנו את החינוך הלא פורמאלי, נושא של ניהול 

צהרונים זה דבר שבא תוך כדי תנועה והעצמה של הדבר הזה עם הוראות 

 החוק של כן לאפשר צהרונים גם לילדי בתי הספר וגם לילדי הגנים.

למרות זאת העברנו את השאלה הזאת אל ועדת החינוך. ועדת החינוך דנה  

בשאלה האם להאריך, התייעצנו עם מנהלי המתנ"ס וכמובן היועצים של 

הקייטנות, וכן אפשרו להעסיק גם כוח אדם מיטבי ולהפעיל את הסייעות 

של העירייה במחזור השני, כי הסייעות של המחזור הראשון רוצות לצאת 

 גם הן, צריך לדעת לגייס כוח אדם טוב, מוכשר, מיומן. לחופש 

ואכן אישרנו שהקייטנות יכולות להיות בקצב היכולת שלנו לנהל את  

מאוד מאוד . ויצאנו בפרסום ולא נענינו, לא היה רישום 8.8-הקייטנות עד ה

ילדים במחזור הראשון  800גבוה, היה רישום מאוד קטן יחסית, מתוך 

 למחזור השני. וזה גם בסדר.  ילדים 220נרשמו 

במחזור הראשון, כאן יש לנו מספר קטן. מסגרות  63עכשיו יש לנו  

ילדים נניח בגן  8המסגרות האלה לא יכולות להיפתח מסיבה פשוטה, 

ילדים בגן אחר, אי אפשר לפתוח גן או  5ילדים בגן ארגמן,  8סלעית, 

לא כלכלי, זה גם לא  ילדים. זה לא עובד, לא כלכלי. לא רק 5מסגרת עם 

 נכון לעשות את הדבר הזה. 

ילדים לגן.  5ואין יכולת כזאת ענקית להניח צוותים כאלה ענקים בעבור  

לכן מה עושים? מצמצמים. נדמיין רגע אחד שיש לנו מעון יום שאנחנו 
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נוסעים למעון היום לא מאזור הרחוב של הבית שאנחנו רגילים להיות 

 במסגרת הרגילה אלא צריך לנסוע למסגרת. 

תר לפתוח מסגרות בהתאם למספר צמצמנו מסגרות ואפשרנו כמה שיו 

ילדים. במקומות אחרים היינו צריכים להסיע יותר,  220-הנרשמים של ה

למשל בגבעות רם, טל ואלונים שבמסגרות האלה היה לנו כמעט לפתוח 

 20-ילדים שזה עדיין לא פותח מסגרת כי החלטנו ש 18מסגרת, סך הכול 

ילדים אנחנו  20-אמרנו ב ילדים זה פתיחה של מסגרת, 30-ילדים, למרות ש

 פותחים. 

ילדים רשומים ולכן ניסינו גם בסבב נוסף  17ילדים, היה לנו  20לא היה לנו  

לפנות אל ההורים, לנסות לראות אם יש איזושהי אפשרות להגדיל את 

לאחר שלא נענינו ולא היו נרשמים,  מספר הרישום כדי לפתוח מסגרת.

 . העברנו כל מיני רעיונות יצירתיים

אם יש לנו מסגרת נניח בגבעת טל, אני רק מביא דוגמא, יש לנו מסגרת של  

גן ילדים בחטיבה הצעירה והחטיבה הצעירה יכולה להכיל עוד מספר ילדים 

ילדים, ילדי כיתה א',  5-ילדים שהם ילדי כיתה א', אמרנו ניקח את ה 5ויש 

יל במדריך נכניס אותם אל תוך מסגרת החטיבה הצעירה שנמצאת שם ונגד

הילדים האלה יקבלו תוכניה משלהם, יהיו במרחב של  5אחד ופדגוגית 

החטיבה הצעירה, כך שנוכל להשתמש עם כוח אדם גם של רכז ושני 

 מדריכים.

בוגרים שינהלו את  3כי כל מסגרת מחייבת רכז ושני מדריכים. דהיינו  

ם ברם, גם המערכת הזאת של הקייטנה. כך עשינו גם באלונים, כך עשינו ג

בטל, משום ששמה הפיצול הוא גדול וגם הדרכים הן ארוכות יחסית ולכן 

 אנחנו היינו צריכים להגיע למצב לאפשר את זה. 

חלק מההורים כן שמחו ונרשמו וחלק מההורים לא קיבלו את זה, החליטו  

שלא להירשם. עשינו כל מאמץ, גם הוצאנו מכתב בעניין ואמרנו כל הורה 

כה דעתו ויחליט להביא את הילד שלו אל המסגרת הקיימת שיחשוב, נמל

 על בסיס מקום פנוי, נאפשר לו להיכנס לתוך המסגרת. 
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כלומר עיריית קרית אתא יוצאת באמת מגדרה לתת את השירות  

המקסימלי האפשרי ואנחנו משתדלים לעשות את זה נכון תחת האחריות 

 המסגרות. ואלה שלנו כמובן של כוח אדם מיומן ונכון וטוב

לכולם עד כמה שאפשר, אין לנו ואנחנו משתדלים באמת לאפשר את זה  

של המערכת, לא של שום בעיה של איזושהי התנהגות טכנית או ניהולית 

העירייה ולא של המתנ"ס ולא לפתוח את המסגרות ולנסות לעשות דווקא 

לנו ולא לפתוח עוד. זה הרישום, אלה הנרשמים. מהניסיון המצטבר שיש 

בחודש אוגוסט גם ההורים, גם הילדים יוצאים לחופשות ולכן אין את 

 הרישום הזה.

לפתוח בחודש אוגוסט לא נענינו וגם בעבר הרחוק שניסינו כל הזמן  

ילדים ואז בכלל לא פתחנו את  6ילדים, פה  5למסגרות גדולות. ולכן היו פה 

השנה הזאת חודש אוגוסט, מה שנקרא לשיווק. זה היה מניסיון. גם 

בהתאם לבקשות, בהתאם לקריאות, שמענו  שניסינו לפנים משורת הדין

את כל הקולות, גם כאן אין היענות כל כך רצינית ועל זה אנחנו משקיעים 

הרבה כסף כי אנחנו מממנים גם במקרה הזה של המסגרות האלה הרבה 

 ימים האלה יהיו 8-מאוד כסף בעלות כוח האדם, כדי שהמסגרות האלה ב

 וזה בסדר, כי החלטנו לקבל ולממן. 

זה לא שייך עכשיו אם יש לנו כסף או אין לנו כסף. כלומר הנכון הוא לעשות  

את הדברים טוב ולעשות אותם כמו שצריך ולכן השתדלנו והגענו למצב 

הזה של לעשות את המקסימום בנושא של הקייטנה במחזור ב'. אני רק 

יה. נרצה דיון, נעשה דיון בהזדמנות נתתי אפשרות להערה לקבל אינפורמצ

 אחרת. 

 )מדברים ביחד(

 טוב, אנחנו סיימנו כאן.  ע:”י. פרץ, רה

רק משהו אחד. התחושה שאתה עם הרצון הכי טוב שבעולם, פירטת לנו את  שלם:-ה. רובין

 זה והכול, יש תחושה שמה שהראו לך לא לגמרי משקף את מה,

קשיבי טוב וחשוב מאוד שתבינו. מרבית השיחות, גם אני אגיד לך משהו. ת ע:”י. פרץ, רה



 
 04-8666313איגמי   מועצת עיר מן המנייןישיבת 

 17.7.2019מיום  

   17.7.19מיום מן המניין ת עיר ישיבת מועצ

 

11 

חלקן מוקלטות, ואנחנו מעבירים את המסרים בצורה מאוד נקיה ומאוד 

ברורה ואנחנו משתדלים לתת את השירות הטוב ביותר, לנסות לשקף מצב 

 לא נכון, כן? ולהעביר אותו בצורה אחרת זה משהו שבא ממקום לא בריא. 

עניין, אין טעם להיכנס לזה כרגע, אנחנו לא בדיון. אני לא רוצה לפרט את ה 

גם כשאתם רואים את הרצון ביקשתם אינפורמציה, העברתי לכם אותה, 

גם בסגנון, גם בדרך, גם בגישה ואנחנו  ויכול מאוד להיות, כל אדם חוטא,

 יכולים לקחת את זה עכשיו לאלף ואחד מחוזות. 

כל אחד מאתנו שירגיש שאנחנו כדאי לנו לקחת את זה ממקום מאוד בריא,  

עושים את המקסימום. אני אשמח מאוד לשמוע מכם הצעות ייעול כדי 

שנעשה את זה אולי יותר טוב, אם צריך, בשנה הבאה ונקוה מאוד שניענה 

בשנה הבאה למספר גדול יותר של הורים. אבל אף אחד לא הדחיק רגליים 

 ה דבר כזה. של אף אחד בלרשום את הילד שלו לקייטנה. לא הי

ההיפך, אנחנו השתדלנו והארכנו את הרישום, פעמיים הארכנו את הרישום  

וביקשנו מהם בכל זאת  כי אנחנו צריכים להיערך עם כוח אדם, זה לא הנה 

אנחנו סתם, מה זה לפתוח קייטנה? זה מחר בבוקר פותחים קייטנה? מה 

מיומן, לקחת זה פודינג? אנחנו צריכים להיערך לכוח אדם, לכוח אדם 

מקום, לסגור את המקום, להכין מה שנקרא כלים להדרכה ודברים מן 

הסוג הזה. מה זה, לא פותחים קייטנה מחר בבוקר, החלטנו מקימים 

קייטנה. תפתח את המועדון, אנחנו באים למועדון. זה לא הולך ככה, זה לא 

ן תנועת נוער שבאים, לא באים, זה בסדר. אנחנו צריכים להיערך נכו

לדברים האלה. לכן כשאין רישום מסודר וההורים לא נרשמים אז אנחנו 

 לא יכולים בעניין הזה.

 )מדברים ביחד(

הנושא השני. שאילתות צריך לדעת להגיש. אנחנו נשמח לענות, ענינו לכם  ע:”י. פרץ, רה

 לשאילתות ככל שהם עמדו, 

 אני לא שומעת אותך. שלם:-ה. רובין

ענינו לשאילתות ככל שהם עמדו מה שנקרא בהוראות איך להגיש  ע:”י. פרץ, רה



 
 04-8666313איגמי   מועצת עיר מן המנייןישיבת 

 17.7.2019מיום  

   17.7.19מיום מן המניין ת עיר ישיבת מועצ

 

12 

 שאילתות. 

היינו במשרד הפנים, הראינו להם והם אמרו שהם לא רואים בעיה  שלם:-ה. רובין

 בשאילתות.

מצוין. אז אני חוזר שוב פעם לנו אין בעיה לענות על כל שאילתא. צריך  ע:”י. פרץ, רה

 נה.לדעת להגיש את השאילתא בצורה נכו

 משרד הפנים אומרים שהכול בסדר. שלם:-ה. רובין

אנחנו נסביר לך אם צריך, נשמח מאוד לכל שאלה שתביאי, לקבל  ע:”י. פרץ, רה

אינפורמציה מלאה. ואמרתי לכם החדר שלי תמיד פתוח לכל הבהרה, לכל 

תרצו לקבל הבהרות שהן  שאלה. לא חייב מעמד של חדר של מועצת העיר.

 באות ממקום,

 אז אנחנו מבקשים לקבל את ההבהרות.  שלם:-רובין ה.

, מתוך מקום אמיתי להבין ולהפנים וגם להבהיר לציבור כי מעומק הלב ע:”י. פרץ, רה

אנחנו כולנו משרתי ציבור ורוצים לתת את זה בצורה נכונה ולא להביא את 

זה בקונוטציות אחרות שהמשמעות שלהן היא פוליטית או דברים אחרים 

שם, אז אני אומר עוד פעם הדבר הנכון ביותר צריך לזכור כל הזמן שהם לא 

 שלנגד עינינו עומד הציבור. אם הציבור,

 זה השאלות של הציבור.  שלם:-ה. רובין

יפה. עם הציבור אנחנו לא עושים פוליטיקה, עם הציבור אנחנו עושים  ע:”י. פרץ, רה

 דברים רק נכונים.

 נחנו שואלים שאלות של הציבור. איזה פוליטיקה? א שלם:-ה. רובין

אז יאללה, בפעם הבאה תבואי אלי, אני אסביר לך למה השאילתות שלך  ע:”י. פרץ, רה

 לא נכונות,

 תגיד לי יום ומתי אני באה, תגיד לי כל טעות אנחנו מתקנים. רק תגידו. שלם:-ה. רובין

 יופי. בשמחה רבה. תודה רבה. הישיבה נעולה.  ע:”י. פרץ, רה

 

 הישיבה סוף

  


